
Klima-, Energi- og Bygningsudvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 10. april 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Spørgsmål 117
Vil ministeren give sin vurdering af, om det på den lange bane stadig vil være
muligt at have et teknologispecifikt prisbaseret støttesystem i Danmark, som
vi kender det i dag, eller om det skal ændres til et mængde- og markedsbase-
ret støttesystem – som eksempelvis det norske og svenske certifikatmarked –
som konsekvens af EU-Kommissionens nye guidelines fra april 2014 for støt-
te til vedvarende energi?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lars Christian Lilleholt (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Lilleholt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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